



الشركة العمانية الأوروبية للصناعات الغذائية ش.م.ع.ع.
Omani Euro Food Industries S.A.O.G.

OEFICO/CFO/009/26

28 /04/2026

After Compliments

Resolutions of the Board of Directors passed at their meeting held on 28/04/2026

1. **Approval of Unaudited Financial Statements**

The Board approved the Unaudited Interim Financial Statements for the period ended 31 March 2026, prepared in accordance with applicable International Financial Reporting Standards (IFRS) and regulatory requirements.

2. **External Auditors**

The Board noted that the Shareholders, at the Annual General Meeting, have appointed M/s. MHMY, Chartered Accountants, Oman, as the Statutory Auditors of the Company for the financial year ending 31 December 2026.

MHMY is a firm of Chartered Accountants registered in the Sultanate of Oman and part of an international network, providing audit and assurance services in accordance with applicable auditing standards.

3. **MSX Disclosure**

The Company confirms that the Unaudited Financial Statements for the period ended 31 March 2026 have been uploaded on the Muscat Stock Exchange (MSX) website in compliance with applicable disclosure requirements.

OEFICO/CFO/009/26

2026/4/28

تحية طيبة وبعد،

قرارات مجلس الإدارة الصادرة في اجتماعه المنعقد بتاريخ
2026/4/28

1- اعتماد البيانات المالية غير المدققة

وافق مجلس الإدارة على البيانات المالية المرحلية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 مارس 2026، والتي تم إعدادها وفقاً لمعايير التقارير المالية الدولية (IFRS) والمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

2- المدققون الخارجيون

أحاط مجلس الإدارة علماً بأن المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية قد قاموا بتعيين شركة مقبول حسين موسى يوسف MHMY محاسبون قانونيون في سلطنة عمان كمُدققي الحسابات القانونيين للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026

ويعد هذا المكتب من مكاتب المحاسبة القانونية المسجلة في سلطنة عمان وتعد الشركة هي جزء من شبكة دولية وتقدم خدمات التدقيق والتأكد وفقاً لمعايير التدقيق المعمول بها.

3- الإفصاح لبورصة مسقط

تؤكد الشركة بأنه تم تحميل البيانات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 مارس 2026 على موقع بورصة مسقط وذلك امتثالاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

Chief Financial Officer

المدير المالي

